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Constaterende dat:  

 De portefeuillehouder Wonen tijdens de B&A s van 15 en 28  oktober jl. de raad niet kon 

vertellen wat de inzet van zijn gesprek met de nieuwe gedeputeerde zal zijn; 

 De Provincie tot nu toe erg sturend is richting onze gemeente in  belangrijke dossiers, zoals 

het  Buytenland van Rhoon, de herinrichting van de Rhoonse stort, de compensatie van de 

honderden gekapte bomen op de stort, het aantal te bouwen sociale woningen, de 

mogelijkheden van inrichting van het Binnenland van Rhoon en een nieuwe locatie voor het 

voetbalcomplex de Omloop.  

 Er tot nu toe onvoldoende uitvoering is gegeven aan de moties over wonen;   

Overwegende dat:  

 Provincie en gemeente meer op gelijke voet moeten samenwerken; 

 De gedeputeerde op de hoogte moet zijn van de gevoelens van de gemeenteraad van 

Albrandswaard over de thema’s zoals hierboven genoemd; 

 Het college van Albrandswaard de raad nog niet gevraagd heeft om richtinggevende kaders 

over de bouwopgave; 

Roept het college op, de volgende kaders van de raad onder de aandacht te brengen bij de 
gedeputeerde: 

 Albrandswaard houdt zich aan het  voorlopig gedane bod voor de bouw van maximaal  210 

sociale woningen en zal niet ingaan op de opdracht er 600 extra te bouwen; 

 Albrandswaard verwacht financiële compensatie indien de Provincie de gemeente beperkt 

in de ontwikkeling van gronden, zoals het Binnenland van Rhoon;  

 Albrandswaard verwacht van de Provincie dat alle gekapte bomen van de gifstort worden 

gecompenseerd. 

 Alle mogelijke locaties voor de aanleg van het nieuwe voetbalcomplex de Omloop met de 

gedeputeerde te bespreken en niet alleen de voorkeursvariant van het college.  
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